

Jadi apa yang anda panggil masalah, ia penting; Mereka penting sehingga hari mereka tidak lagi penting. Dan hari mereka tidak lagi penting adalah hari anda sendiri berjaya memusnahkan sebab dan alasan mereka. Dan pemusnahan masalah benar-benar dikaitkan dengan kemahuan anda, keupayaan anda untuk menurunkan tenaga kemahuan anda ke satah material hidup anda.

Dan apa yang paling ghaib dalam arahan baru adalah bahawa kehendak Manusia bukanlah apa yang berlaku pada masa lalu. Pada masa lalu, dalam bangsa purba, kehendak Manusia adalah produk langsung keinginannya yang mementingkan diri sendiri, sedangkan pada masa akan datang, kehendak Manusia adalah hasil daripada konflik antara penderitaannya dan kehendak Roh yang menetapkan keadaan penderitaan.

Dan apabila Manusia telah menderita cukup untuk menyedari, dalam dirinya, had, atau keperluan had untuk penderitaan ini, dia menurunkan dalam dirinya tenaga ini yang menjadi kehendaknya sendiri dan pada masa itu, Manusia mendapat manfaat daripada kehendak Roh dan pada masa itu dia boleh memusnahkan semua keadaan yang pada masa lalu berkhidmat untuk menimbulkan masalah dalam dirinya.

Saya menasihati anda bahawa semua masalah dalam hidup anda dicipta dalam semua aspek mereka, dalam semua keadaan mereka, oleh Perisikan Tinggi dalam diri anda. Untuk evolusi anda, untuk Man of tomorrow, permainan ini mesti berhenti; Perisikan dalam dirinya, kehendak yang kuasanya tidak diketahui, mesti mengimbangi dirinya sendiri, sehingga pada satu ketika, dalam kehidupannya yang semakin meningkat, dalam kehidupan kesedarannya, dia dapat mengurangkan kekuatan Roh di atas fikirannya.

Dan apabila Manusia mempunyai kuasa sukarela yang mencukupi, kemahuan sebenar, dia dapat mengurangkan kuasa Roh ke atas fikirannya menjadi sifar, dan ketika itulah Manusia menjadi Superman.

Di dalam rangka penjelasan ini, kita dapat melihat fenomena masalah, membawanya ke skala pemahaman yang lebih tinggi, dalam erti kata bahawa kita dapat menghapuskan dari pengalaman ini, faktor peluang, mengarahkan diri kita dalam fakta bahawa dalam pengalaman ini, apa yang kita kekurangan adalah kecerdasan yang dihasilkan oleh penderitaan yang menghalang kita daripada menjalani kehendak sebenar kita, kerana sekali lagi kehendak kita tidak menjadi hasil daripada konflik antara Roh dan diri sendiri.

Dan arahan ini, yang Manusia terima hari ini, benar-benar baru di planet Bumi, kerana tidak pernah sebelum ini seorang Manusia dapat, atau mahu, atau dikehendaki, dalam rangka mandat apa pun sebagai permulaan di planet ini, untuk memusnahkan sepenuhnya kuasa Roh atas emosi fikiran Manusia.

Dan dalam pengalaman inilah diputuskan bahawa, untuk membebaskan dirinya dari emosi semangat Manusia, Manusia harus menjalani kuk Roh secara kekal, untuk transmute, melalui gabungan, emosi semangat. Dan apabila emosi roh itu ditransmutasi, Manusia tidak lagi fana, tetapi abadi. Dan apabila Manusia berada di alam abadi, dia tidak lagi tertakluk kepada undang-undang Roh, kerana dia sendiri Roh dalam hal.

Kepentingan memahami bahawa masalah, suatu hari dalam hidup anda, mesti dihentikan sepenuhnya, dineutralkan, dimusnahkan, dihalang daripada berakar.

Dan dalam ekspresi berterusan pengalaman sehari-hari anda, di mana masalah timbul, kiri dan kanan, berhubung dengan tamadun yang tidak sedarkan diri, Lelaki tidak sedarkan diri, ada untuk Roh rupa bumi yang sangat luas di mana anda, sebagai individu, juga memiliki minda, memiliki juga kehendak, memiliki juga cinta dan kecerdasan, anda dipaksa pada satu ketika untuk menyedari bahawa kuasa dari atas mesti turun ke sub-pesawat realiti dan pecah sekali dan untuk Semua, dengan cara terakhir, rantai Karma.

Manusia mesti menderita tidak lagi, Manusia tidak akan menderita lagi, tetapi Manusia, yang tidak akan menderita lagi, akan menderita terlebih dahulu dalam

konflik yang mesti wujud antara dia dan Roh. Dan manifestasi ini, dalam realiti sehari-harinya, bahawa dia akan mengalami apa yang saya tahu.

Dan mereka yang telah mengalami apa yang saya tahu, telah memahami apa yang saya tahu dan telah menyedari bahawa apa yang mereka fahami adalah sempurna. Kerana Man esok bukan lagi perlumbaan kelima, dan undang-undang Roh yang digunakan untuk perlumbaan kelima tidak lagi terpakai kepadanya. Jadi Lelaki esok mesti memahami kehidupan dengan cara yang sama sekali berbeza dari Orang Tua.

Dan apabila saya mengatakan bahawa Lelaki esok mesti memahami kehidupan dengan cara yang sama sekali berbeza, sama sekali baru dari Orang Tua, saya maksudkan dengan tepat ini. Supaya dalam perantisan, dalam peralihan, Manusia hari ini mesti belajar untuk tidak melihat ke belakang, atau dalam istilah yang berbeza, Lelaki esok mesti belajar untuk tidak melihat kembali Orang Tua.

Tomorrow's Man mesti belajar untuk menjalani kehidupan esok, hari ini, dan tidak lagi menjalani hidupnya, hari ini, berdasarkan perangai yang dia ada semalam. Dan keadaan ini mutlak dan akan hidup oleh Manusia esok. Dan Orang-orang esok, yang akan menjalani syarat-syarat ini dan memahami undang-undang syarat-syarat baru ini, akan mempunyai kuasa untuk mengabadikan perkara material mereka.

Sekiranya anda mempunyai visi untuk memusnahkan mereka, anda sudah mempunyai visi untuk melampaui mereka. Sekiranya anda sudah mempunyai visi untuk memusnahkan mereka, anda mempunyai visi untuk melampaui sifat anda sendiri. Tetapi pertama-tama anda mesti ke dalam, kerana visi ini bukan visi psikologi, visi ini adalah kesedaran yang kuat dalam diri anda, berpusatkan diri dalam diri anda, yang disebabkan oleh fakta bahawa, pada satu ketika dalam hidup anda, anda telah menyedari kealpaan kehidupan lama.

Dan sebaik sahaja anda menyedari kealpaan cara hidup lama, anda akan menjadi seperti saya, bersendirian, bersendirian, hanya dikaitkan dalam Roh dengan mereka yang mempunyai Roh yang sama, dan bersedia untuk sebarang kemungkinan, yang bermaksud bersedia menerima apa-apa getaran, yang mesti membangkitkan diri sendiri tenaga yang diperlukan untuk membuat hubungan dan bekerja dengan kuasa-kuasa yang tidak kelihatan.

Jadi masalah hari ini, masalah setiap hari, jauh lebih besar daripada yang anda bayangkan, tetapi ia besar jika anda tidak tahu undang-undang baru.

Sekiranya anda tidak tahu undang-undang baru yang tidak lagi penting, mereka tidak penting, mereka hanyalah yoke, gangguan, untuk anda hidup bersama sepanjang hayat anda.

Tetapi jika anda tahu undang-undang baru dan menerapkan undang-undang baru, anda akan memusnahkan cara hidup telah dibina di sekeliling anda dan sedikit demi sedikit, anda akan mula menjalani kehidupan baru, saya tidak mengatakan baru, kerana terdapat perbezaan antara kehidupan baru dan kehidupan baru. Kehidupan baru adalah kehidupan yang telah berubah dalam kehidupan lama. Kehidupan baru adalah kehidupan yang tidak ada kaitan dengan kehidupan lama.

Dan ketika Manusia menjalani kehidupan baru, dia tidak dapat melanggan kehidupan baru, kerana ilusi perbezaan bentuk antara keduanya sama hebatnya dengan kehidupan lama, kepada kehidupan baru.

Tetapi apabila Manusia menjalani kehidupan baru, dia benar-benar dalam masa yang lain, dan tidak mempunyai hak untuk apa-apa kecuali dirinya sendiri.

Dan apabila Manusia menyedari bahawa dia tidak mempunyai hak untuk apa-apa kecuali dirinya sendiri, dia menyedari keadaan mutlak kehidupan baru, dan bukan melalui kecerdasan dan akal bahawa dia dapat menjalani kehidupan ini dan memahaminya, melalui getaran dalam dirinya, yang mengatur fikirannya, emosinya, pentingnya dan bahannya.

Kehidupan baru adalah kehidupan yang benar-benar baru, ia adalah kehidupan yang

bukan milik anda, ia adalah kehidupan yang merupakan proses, itulah hasilnya, iaitu manifestasi, Tenaga dalam diri anda, ditentukan oleh kuasa dalam diri anda untuk menerimanya. Dalam kehidupan baru, ego tidak dilihat, atau dilihat kurang dan kurang; dalam kehidupan baru, keperibadian tidak dirasai, atau merasa kurang dan kurang; dalam kehidupan baru, hanya jiwa yang wujud dalam keharmonian getaran dengan ego, yang berada dalam keharmonian getaran dengan keperibadian, supaya paksi terbentuk, dan melalui paksi ini melepasi Tenaga arus sinar yang anda berikan, dan dari Tenaga inilah yang anda tinggal; Tenaga inilah yang anda makan; Tenaga inilah yang anda gunakan untuk turun ke dalam perkara, Roh Tuhan.

Dan apabila dalam kehidupan baru, Manusia turun ke dalam perkara, Roh Tuhan: mana-mana roh yang menentangnya, dan mana-mana roh yang menentang Cahaya Roh ini, tidak dapat menembusi ruang di mana Manusia ini berkembang dan berkembang, kerana ruang ini tidak dapat dicabul, kerana ruang ini adalah Cahaya.

Oleh itu, saya menerangkan perkara-perkara yang mudah dan setiap hari kepada anda: Saya bercakap tentang masalah, dan saya cuba membuat anda memahami kepentingan masalah, untuk memberi anda perspektif yang bukan manusia, tetapi hasil kesedaran keseluruhan tentang realiti undang-undang Roh.

Apabila saya katakan, letakkan kapak itu bermakna memusnahkan punca penderitaan, itu adalah cara untuk menyatakan undang-undang ini, tetapi banyak, sejak awal kerana kekurangan pengalaman, telah meletakkan kapak dan memotong jari mereka, tetapi itu adalah sebahagian daripada pengalaman, dan dengan pengalaman anda belajar untuk meletakkan kapak dan tidak memotong jari sesiapa pun.

Kesedaran adalah kreatif, tidak merosakkan; kesedaran adalah keharmonian. Masalah setiap hari, masalah anda, adalah ilusi, dicipta oleh minda dalam diri anda, untuk membuat anda naik dalam aliran emosi anda, dan seperti trout, anda menghabiskan masa anda melompat-lompat.

Apabila saya mengatakan bahawa Manusia esok tidak akan menjadi milik dirinya sendiri, saya bercakap salah satu kebenaran terbesar yang tidak diketahui oleh Manusia kuno. Tomorrow's Man tidak akan menjadi milik dirinya sendiri, dan sudah dalam pengalaman anda, anda mempunyai saat-saat ketika anda merasakan bahawa anda tidak tergolong dalam diri anda, dan kesedaran ini sangat hebat dan semakin besar.

Dan ketika itulah kita tidak lagi tergolong dalam diri kita sendiri bahawa kita merasa baik tentang diri kita sendiri; Selagi kita tergolong dalam diri kita sendiri, kita dipaku pada kulit kita, tetapi apabila kita tidak lagi tergolong dalam diri kita sendiri, kita berasa baik tentang diri kita sendiri. Tetapi ego tidak mahu itu, kerana ego perlu dimiliki untuk memastikan bahawa ia wujud dalam fikiran, yang dirasakan dalam emosi, bahawa ia hidup dalam bahan; Ego perlu memastikan bahawa ia masih hidup. Isteri perlu memastikan bahawa suaminya mencintainya, lelaki itu perlu memastikan bahawa isterinya setia; Kita perlu yakin, tetapi keselamatan ini tidak lama lagi.

Tetapi apabila dua makhluk hidup dalam hidup dan satu bukan milik dirinya sendiri dan yang lain bukan milik dirinya sendiri, tidak ada seorang pun milik yang lain, dan apabila seorang lelaki tidak lagi menjadi milik isterinya dan isterinya tidak lagi miliknya, dia tidak lagi mempunyai penderitaan pemilikan. Apabila kanak-kanak tidak lagi menjadi milik kita, kita tidak lagi mengalami kesakitan pemilikan.

Apa yang saya katakan adalah dalam getaran, bukan dalam cara pemahaman psikologi. Apa yang sukar disampaikan dalam kata-kata adalah realiti getaran. Apa yang mudah disampaikan dalam kata-kata adalah bentuk.

Itulah sebabnya tidak pernah apa yang saya katakan yang ingin saya katakan, itu yang saya tidak boleh katakan bahawa saya ingin mengatakan, tetapi saya mempunyai kuasa untuk mengatakannya, kerana saya mempunyai kuasa getaran. Oleh itu, tunggu getaran memahami perkataan yang mengandungnya sebelum melompat ke

bentuk dan memecahkan paruh anda dan menjadi tanaman.

Segala-galanya boleh dikatakan, walaupun apa yang tidak dapat difahami, itu hanya persoalan untuk mengatakannya dengan cara tertentu. Dan saya berharap anda semua, suatu hari, tidak lagi menjadi milik diri anda sendiri, untuk tidak lagi merasakan diri anda sendiri, untuk tidak lagi melihat diri anda sendiri, untuk tidak lagi tahu apa \"Saya\" anda, untuk tidak lagi tahu apa \"ego\" anda, saya berharap anda semua itu. Tetapi sehingga hari itu datang, ketahuilah bahawa anda secara beransur-ansur bergerak ke arah itu. Dan semua yang saya katakan selama bertahun-tahun akan berfungsi untuk membuat anda memahami nuansa realiti ini lebih baik dan lebih baik.

Kita mempunyai kesan, Lelaki Bumi, bahawa pada bila-bila masa dalam kehidupan kita, kita boleh meletakkan diri kita di suatu tempat dalam kehidupan kita, bahawa kesan ini sangat kuat sehingga ia mencipta, dalam diri kita, tenaga, emosi, dan emosi ini secara automatik memenjarakan kita. Manusia memenjarakan dirinya setiap hari, atas sebab-sebab terbaik di dunia; nasib baik, bertentangan dengan apa yang dikatakan Socrates, Manusia tidak dapat mengenali dirinya sendiri. Hebat, falsafah Manusia; mengagumkan, falsafah, kerana mereka telah berjaya memberi Man harapan tentang apa yang mesti dia jadi, tanpa memberinya alat untuk sampai ke sana.

Falsafah baik-baik saja, kerana ia mengeluarkan satu gigi untuk memberi anda yang lain, tetapi kesedaran lebih halus, kerana ia mengeluarkan kedua-dua gigi dan anda tidak mempunyai apa-apa lagi.

Jadi untuk akhir tempoh, saya ingin menjelaskan bagaimana Manusia membahayakan dirinya sendiri tanpa menyedarinya.

Pertama, Manusia membahayakan dirinya sendiri, kerana dia cuba memahami dirinya sendiri. Dalam cuba memahami dirinya sendiri, dia cuba mencari helah untuk memahami dirinya sendiri, dan dalam menemui helah untuk memahami dirinya, dia terjebak dalam pemahamannya tentang dirinya sendiri, supaya dia tidak pernah berjaya memahami dirinya sendiri.

Pemahaman diri adalah usaha logik di pihak Manusia; ia adalah satu usaha yang dihargai di sekolah-sekolah Manusia; ia adalah satu usaha yang dianggap patut dipuji dalam masyarakat Manusia, tetapi dalam realiti Manusia, ia adalah usaha yang mustahil. Ini adalah usaha yang sentiasa membawa kepada kegagalan separa, kerana Manusia, dalam cuba memahami dirinya sendiri, diwajibkan dalam proses untuk salah maklumat dirinya, dan dalam maklumat yang salah, dia mencipta ilusi lain tentang dirinya sendiri, dan sebagainya.

Bagi Manusia untuk mengenali dirinya sendiri, dia mesti belajar untuk tidak memerah otaknya dengan dirinya sendiri, dan apabila dia telah belajar ini, dia mula bertindak balas terhadap dirinya sendiri, kerana dia mula melihat bahawa di mana sebelum dia cuba memahami dirinya sendiri, dia tidak dapat; Sekarang dengan tidak memerah otaknya dengan dirinya sendiri, dia mula melihat dirinya dalam kejahilannya.

Dan sedikit demi sedikit, dengan tidak memerah otaknya dengan dirinya sendiri, dia melihat dirinya semakin banyak dalam kejahilannya, dan pada waktunya dia mula menyedari apa yang kurang dalam dirinya; tetapi pada ketika itu, jika dia mengambil apa yang kurang dalam dirinya dengan serius, dia memulakan permainan yang sama sekali lagi, tetapi pada peringkat akhir pencarian peribadinya.

Dalam formula baru Man, dia mesti belajar untuk tidak memerah otaknya dengan dirinya sendiri, tetapi untuk menjalani hidupnya dan memerhatikan bahawa segala yang dia lakukan adalah sebahagian daripada pengalaman yang mesti hidup untuk mengubah getarannya. Sekiranya dia sedar, jika dia menyedari sisi lain dinding, mempunyai kesan ke atas kehidupan sehariannya, pada ketika itu dia tidak akan cuba memerah otaknya, dia akan menjalani kebodohnya, kesilapannya, dan kesilapan ini secara beransur-ansur akan berkurangan.

Saya akan mengambil contoh wanita di sudut di belakang, Puan X., Puan X adalah jenis wanita yang sangat emosional. Seorang wanita yang telah lama berusaha memperbaiki keadaannya, untuk memperbaiki keadaan dalamannya, untuk memahami keadaan dalamannya.

Dia mencari cara yang berbeza untuk sampai ke sana, tetapi kerana emosinya sangat kuat, setiap kali dia bergerak ke hadapan, dia merasa seperti bergerak ke belakang, kerana setiap kali dia bergerak ke depan, dia merasa seperti dia sama sekali tidak bergerak ke hadapan.

Namun setiap kali kita bergerak ke hadapan, kita bergerak ke hadapan; kita tidak pernah mundur dalam hidup, itulah ilusi ego. Kita sentiasa bergerak ke hadapan dalam kehidupan, tetapi apa yang berlaku ialah kita tidak bergerak ke hadapan secepat yang kita mahu; kita tidak bergerak ke hadapan secepat orang lain yang kita fikir bergerak ke hadapan, dan kemudian mereka tidak bergerak ke hadapan lebih cepat daripada kita yang lain, bagaimanapun ; Oleh itu, yang lain sentiasa bergerak ke hadapan lebih cepat daripada kita yang lain, dan kita yang lain sentiasa bergerak ke hadapan lebih perlahan daripada yang lain, itulah ilusi ego.

Jadi wanita itu bergerak ke hadapan, hanya pada kadarnya sendiri, kadar yang mungkin terbaik untuknya, kadar yang terbaik untuk keseimbangan emosinya, untuk keseimbangan mentalnya. Ia bukan soal bergerak begitu pantas sehingga anda memecahkan semangat anda, itu adalah persoalan hanya bergerak ke hadapan.

Oleh itu, jika, untuk anda, bergerak ke hadapan mempunyai irama tertentu, itu tidak bermakna bahawa, bagi anda, bergerak ke hadapan lebih perlahan daripada orang lain, kerana apa yang menandakan, atau apa yang mengukur irama kemajuan, bukanlah kelajuan yang anda pergi dari satu negeri ke negeri lain, tetapi keupayaan anda harus gembira, untuk merasa baik tentang diri anda. Selalunya anda berasa baik tentang diri anda, semakin banyak anda maju, semakin kerap anda merasa baik tentang diri anda, semakin banyak anda maju. Dan inilah peraturannya: semakin banyak anda merasa baik tentang diri anda, semakin jauh anda akan pergi. Dalam erti kata lain, semakin banyak anda berasa baik tentang diri anda, semakin jauh anda telah pergi.

Dan penting bagi Manusia untuk memahami bahawa dia tidak lagi perlu berusaha mengenali dirinya sendiri. Ia adalah revolusi yang hebat dalam pemikiran manusia. Ini adalah giliran, memimpinnya akhirnya dan berkesan untuk melihat dirinya dengan cara yang sama sekali berbeza dari cara dia melihat dirinya sebelum ini.

Sebelum ini, dia melihat dirinya dengan usaha peribadi untuk mengubah dirinya yang tidak pernah membawa kepada apa-apa, dan sekarang dia harus melihat dirinya sendiri tanpa usaha peribadi untuk mengubah dirinya yang membawa kepada sesuatu - ini adalah kunci kepada arahan baru.

Seorang lelaki yang memahami bahawa dia tidak perlu memerah otaknya sudah menjadi lelaki yang bijak. Dia bijak kerana dia telah mengetepikan pengembaraan besar ego untuk mencari dirinya sendiri, yang merupakan pengembaraan intelektual ego, yang disokong oleh orang purba dan tertulis dalam senarai falsafah Manusia oleh Socrates, orang Yunani. Saya tidak mempunyai apa-apa terhadap orang Yunani, tetapi mereka berasal dari perkembangan intelektual dan falsafah Manusia Barat; ia berkhidmat untuk tujuannya, tetapi hari ini punca itu hilang.

Manusia mesti menjadi Atlantean lagi, tetapi Atlantean dengan badan mental yang maju. Dan setelah kita memahami dengan tegas ini: tidak mengalahkan diri kita sendiri, kita mula bernafas. Ia sangat mudah, ia bodoh, tetapi perkara itu perlu diketahui.

Anda melihat ciptaan manusia yang hebat, dan anda selalu berkata: ia adalah perkara yang diketahui... ia sentiasa perkara yang sama. Dan dalam setiap bidang pengalaman manusia, ia sentiasa mengetahui.

Tetapi dari mana asalnya?

Ia sentiasa datang dari atas, dan anda tidak tahu sehingga tiba masanya; Sekarang sudah tiba masanya, dan ia akan berjalan dengan pantas.

Salah satu ganjaran terbesar ego pada pesawat material adalah kesedaran bahawa segala sesuatu yang mengelirukan dia sebelum ini tidak lagi boleh mengelirukannya. Ada yang dapat memahami dari dalam, kerana apabila ego cukup sedar, dalam pengalamannya dan cukup sensitif dalam pengalamannya, untuk memahami kesederhanaan Roh, dia mampu, dari saat itu, benar-benar mengubah konsep hidupnya dan mengetahui dengan cara yang sama sekali berbeza. Di mana dia melihat kecacatan itu, dia melihat kualiti, dan di mana dia melihat kualiti, dia tidak melihat apa-apa.

Saya akan kembali kepada ini: di mana dia melihat kecacatan itu, dia melihat kualiti, dan di mana dia melihat kualiti, dia tidak melihat apa-apa, kerana ada perkembangan dari kecacatan kepada kualiti, hingga berkecuali. Dan sesetengah daripada anda juga memahami perkara ini.

Dan apabila ego telah berjaya membunuh ilusi kecacatan, dia bersedia untuk memahami ilusi kualiti, dan dia sudah dalam perjalanan untuk berkecuali diri, dan pada ketika itu dia tidak lagi mengganggu dirinya sendiri. Di sana, dia mula menyedari bahawa dia pintar, tetapi dia tidak menyedari bahawa dia pintar melalui kebanggaan rohaninya, tetapi dia menyedari bahawa dia pintar melalui kesedaran supramentalnya.

Dan kemudian, dia mula yakin bahawa dia pintar, maka ego yang mula memastikan bahawa dia pintar, dia mula menjadi sangat pintar; ada yang memahami apa yang saya maksudkan.

Adalah penting bagi ego untuk mengalami kesedaran ini dengan teratur, sekali dan untuk semua, untuk menamatkan pencarian dirinya sendiri, kerana mencari diri sendiri menderita, dan sangat mudah untuk mengetahui bahawa anda tidak perlu mencari sendiri, bahawa anda hanya perlu menjalani apa yang anda ada, dan untuk melihat bahawa apa yang anda sedang dalam proses transmudasi, transformasi.

Sebaik sahaja anda melihatnya, anda mempunyai bukti bahawa apa yang anda ada, dalam usaha dalaman anda, adalah penting untuk apa yang anda ada hari ini dalam perkembangan selanjutnya anda. Sama seperti sesetengah daripada anda pada masa lalu melihat diri anda sebagai bengkok, hari ini anda berasa lebih tegak .

Jadi apa yang berlaku kemudian? Ego, yang diberi arahan sedemikian pada permulaan pengalaman, adalah mangsa kepada kajian kebenaran arahan ini:

Mungkinkah saya pintar? Adakah mungkin pintar itu? Adakah mungkin untuk berasa seperti anda berada di dalam lubang? Adakah mungkin untuk merasakan anda betul dan kemudian anda betul?

Soalan lain, tiba-tiba ia salah, tiba-tiba ia bersifat sementara, tiba-tiba ia adalah ilusi, tiba-tiba ia adalah ilusi, tiba-tiba ia adalah cadangan.

Jadi ego adalah mangsa kepada kedua-dua soalan; akhirnya tidak ada persoalan; Ia adalah apa itu, dan satu-satunya peraturan pengukuran untuk apa yang ia adalah untuk berasa baik tentang diri anda. Tetapi ia adalah persoalan untuk mengetahui ini, dan ego tidak dapat mengetahui ini sendiri, kerana ego sedang mencari ukuran, alat, untuk memperbaiki sama ada dirinya banyak atau kualiti keperibadiannya, dan ego tidak dapat menemuinya sendiri kerana ego itu tertakluk kepada undang-undang pembohongan, terhadap semua kemungkinan, berhubung dengan dirinya sendiri dengan fakta bahawa dia berfikir, atau berhubung dengan tahap lain yang hanya bertujuan untuk meletakkan bercakap dalam rodanya, untuk menjadikannya berkembang.

Jadi ego terpaksa mengakses ego lain, yang mempunyai prerogatif kuasa, sains

mengetahui apa yang dia tahu. Dan ego lain ini, yang mempunyai prerogatif ini, boleh, dengan getaran, menjana tenaga yang mencukupi dalam ego yang menerima, untuk yang terakhir tidak dapat menolak, dengan alasan, perumusan kesedaran supramental baru ini.

Inilah sebabnya, selalunya apabila saya bercakap dengan anda, fikiran anda tidak lagi aktif dan anda menerima apa yang saya katakan dalam kekosongan mental. Dan apabila ego tertanya-tanya mengapa dia kosong di dalam fikiran, mengapa dia tidak boleh bertanya soalan, mengapa tidak ada yang terlintas di fikiran, ketika sebelumnya, dua jam sebelumnya, ia mempunyai banyak soalan yang terlintas di fikiran, jawapannya ada.

Getaran meneutralkan badan mental dalam penerima, dan kemudian kerja bermula, dan ego akhirnya boleh mula merosot sepenuhnya apa yang dia ada sebelumnya, selama bertahun-tahun, cuba mengawal selia, yang bermaksud keadaan peribadinya sendiri, tetapi ia merosakkannya dengan tidak melakukan apa-apa dan hanya menerima Tenaga.

Jika kita berusaha untuk memperbaiki diri kita, ia melalui ego; jika kita berusaha untuk rohanikan diri kita, ia melalui ego; Jika kita berusaha untuk memahami diri kita sendiri, ia adalah melalui ego.

Jika anda belajar untuk mencari apa-apa, untuk menjalani hidup anda dalam keadaan yang sesuai dengan anda, maka ego itu sendiri menjadi reflektor apa yang dia akan esok. Dan apa yang ditunjukkan hari ini ditangkap oleh kesedaran dan dihantar semula esok, dalam sebulan, dalam dua bulan, dalam getaran lain yang ego akan menerima dan yang akan menjadikannya ego lain atau ego yang lebih halus, ego yang lebih sedar, ego yang lebih seimbang, ego yang lebih bijak, ego yang lebih mantap.

Sekiranya saya berkata kepada anda: bawa diri anda seperti anda, dan saya bercakap dengan En. X, ambil diri anda seperti anda. Ketidaksadaran anda menghalang anda daripada mengetahui kehebatan sebenar anda. Sekiranya ada orang lain di dunia yang dapat melihat kehebatan sebenar anda, maka anda tidak perlu risau tentang diri anda, anda hanya perlu pergi ke arah diri sendiri.